
Mødeindkaldelse, dagsorden og referat for skolebestyrelsesmøde Finderuphøj Skole 

 

Mødetype: Skolebestyrelsesmøde 

Dato:   

Start:  1700                  Slut: 1930             

Sted:  Mødelokale 3 

 

Deltagere:   

Jens Ole Sørensen - Formand 

Joan M Pedersen 

Steffen Brun Hansen 

Lars Greve 

 

Ledelsen: 

Hans Nyholm 

Per Larsen 

Alis Nørgård 

 

Medarbejderrepræsentanter: 

Rikke Wulff, lærer 

Anders Thorsten Pedersen, pædagog 

 

 

 

  



Suppleanter: 

Anja Vestergaard 

Peter Wiborg 

Maria Ernen 

 

Afbud: Tine, Winnie, Jonas, Annette (AT) 

 

Referent:  PL 

 

Ordstyrer:   

 
 

 Emne (og ansvarlig) Hvad skal vi 
opnå med 

mødeemnet? 

O, D eller B. 

Tid 
(min.) 

Beslutning og hvem gør hvad? 

1. Besøg af elever fra elevrådet. 

De vil gerne fremlægge følgende ønsker fra elevrådet: 

 

Til Hans og Skolebestyrelsen 

Skolepatrulje 

Hej Hans, vi har hørt fra mange elever at der bliver 
kørt stærkt ved fodgængeroverfældet på 
Rørsangervej, derfor vil vi spørge om det var muligt at 
lave en skolepatrulje nu hvor det bliver mørkt, eller 
evt. spørge elevernes bedsteforælder om at stå som 
skolepatrulje som de gør på Nordre skole om morgen. 

 

Madordning 

O, D, B 20  

Klara og Nicoline fra 5 årgang (næstformand og elevrådsformand) 

En rigtig god nyhed. Pigerne har været til byrådsdag og vandt 10000 kr. til skolen. 

Der var rigtig mange gode forslag og 150000 kr. til fordeling mellem de 26 skoler.  

13 Skoler fik penge til projekterne. Hos os skal der optegnes på fliserne, så der kan 
spilles bold på dem og der skal opsættes kurve til basketball. 

 

I forhold til ønsket om skolepatrulje og hjælp om morgenen. 

Det er særligt ved fodgængerfeltet, der er en udfordring. 

Vores særlige udfordring er at eleverne er for unge til at stå skolepatrulje, så SKB 
skal arbejde videre med om der kan findes en anden løsning, som i stil med den på 
Nordre Skole. 



Mange elever har også spurgt ind til skolemad som 
der før har været her på skolen, vi ved at der også er 
mange andre skoler i Viborg kommune som har en 
madordning/skolemad, så vi håber at vi kan 
genoprette skolemad her på Finderuphøj skole. 

 

SKB arbejder videre med dette. 

 

Elevrådet ønsker at undersøge om det er muligt at få etableret en madordning, så 
eleverne har mulighed for at købe mad i løbet af skoledagen. 

 

Der er forskellige muligheder, som kan undersøges.  

SKB arbejder videre med dette. 

 

 

2. Princip for trafik (jf. ovenstående) 

Princippet er vedhæftet 

Gennemgang og beslutning som på sidste møde 

 

D, B 20    

  Vi skal lige tilrette i princippet. Fjern navn på forsikringsselskab. 

Vi skal se på den ansvarlige for trafikinformationen og planlægningen af denne på 
Finderuphøj Skole. 

Vi skal have tilføjet at når eleverne kommer i 4 kl. appellerer vi til at eleverne er i 
stand til at cykle rundt til arrangementer i nærområdet. 

 

3. Overgang til fællesspisning og fælles møde med 
Vestre – Se separat dagsorden. 

   

 

 

 

 

4. 

 

      

 



 

5.     

  

6. 

 

Eventuelt    

7.   Punkter til næste møde:  

 

   

 


